



دعوة المساهمين لحضور اجتماع الجمعية العمومية غير العادية

يتشرف مجلس إدارة قطر للوقود ش.م.ق.ع. ("وقود") بدعوة المساهمين الكرام لحضور اجتماع الجمعية العمومية غير العادية للشركة الذي سيعقد في تمام الساعة 4:30 من مساء يوم الأحد الموافق 2026/08/16 ببرج وقود. وفي حالة عدم اكتمال النصاب سوف يعقد الاجتماع الثاني في تمام الساعة 4:30 من مساء يوم الثلاثاء الموافق 2026/08/18 ببرج وقود. وفي حالة عدم اكتمال النصاب سوف يعقد الاجتماع الثالث والأخير يوم الخميس الموافق 2026/09/17 الساعة 4:30 ببرج وقود.

جدول أعمال الجمعية العمومية غير العادية

- الموافقة على التعديلات المقترحة التي أدخلت على النظام الأساسي للشركة كما هو موضح على موقع الإلكتروني لشركة قطر للوقود (www.woqod.com) لضمان الامتثال لنظام الحوكمة الجديد للهيئة حسب الاقتضاء وغيرها من التغييرات.

احمد سيف السليطي

رئيس مجلس الإدارة

ملاحظة:

- يرجى التكرم بالحضور شخصياً إلى قاعة الاجتماع قبل موعد الاجتماع بساعة على الأقل لتسهيل إجراءات تسجيل الحضور.
- وفي حالة تعذر حضوركم شخصياً، يرجى توكيل شخص آخر لينوب عنكم في حضور الاجتماع المذكور وذلك باستخدام النموذج المتاح على موقع الشركة الإلكتروني (www.woqod.com). وبالنسبة للشركات يجب إحضار الكتاب موقع ومختوم بختم الشركة للشخص المفوض بحضور الاجتماع.
- لا يجوز منح التوكيل لوكيل غير مساهم أو عضو في مجلس الإدارة. كما يجب أن لا يتجاوز عدد الأسهم التي في حوزة الوكيل عن 5% من رأس المال المدفوع.
- تعتبر الدعوة دعوة قانونية لجميع المساهمين دون الحاجة إلى إرسال دعوات خاصة عبر البريد وفقاً للقانون رقم 11 لسنة 2015 المعدل بالقانون رقم 8 لسنة 2021.



INVITATION TO ATTEND THE EXTRAORDINARY GENERAL ASSEMBLY MEETING

The Board of Directors of Qatar Fuel Company Q.P.S.C. ("WOQOD") is pleased to invite you to attend the Extraordinary General Assembly Meeting to be held on Sunday, 16/08/2026 at 4:30 PM at WOQOD Tower. In case of absence of quorum, the alternative meeting will be held on Tuesday, 18/08/2026 at 4:30 PM at WOQOD Tower. In case of absence of quorum in this meeting, the third and final meeting will be held on Thursday, 17/09/2026 at 4:30 PM at WOQOD Tower.

Agenda of the Extraordinary General Assembly Meeting

To approve the proposed amendments introduced to the Articles of Association of the company as detailed on WOQOD's website (www.woqod.com) to ensure compliance with the QFMA's new Governance Code as applicable and other changes.

Ahmad Saif Al-Sulaiti

Chairman of the Board of Directors

Note:

- All shareholders are requested to be present personally at the venue of the meeting location one hour before the start time of the meeting, to register their attendance.
- A shareholder may appoint another shareholder to attend meeting on his behalf, using the proxy form available on company's website (www.woqod.com), duly signed. In case of company, the proxy form must be signed by the authorized person(s) and company stamp must be affixed.
- It is not permitted to grant proxy to a non-shareholder or to a member of Board of directors. The number of shares held by a proxy holder must not exceed 5% of the Paid-up capital.
- This invitation shall be considered as a legal invitation for all shareholders without the need to send private invitations through mail in accordance with Law No. 11 of 2015 as amended by Law No. 8 of 2021.